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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin (via Zoom)
Skyddsombud Emelie Lemann (via Zoom)

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström (via Zoom)

Ordförande FARM Marcus Möller
Sökande FARM Elsa Hansen t.o.m. §4 (via Zoom)
Sökande FARM Jacob Ljungberg fr.o.m. §4

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Lowe Fareld Krågen väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Elsa Hansen och Jacob Ljungberg adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval FARM Elsa Hansen och Jacob Ljungberg söker de vakanta posterna i FARM. Elsa har
inte dykt upp än, så styret börjar med att intervjua Jacob. Han går F2, är
22 år, har körkort och tycker att FARM låter roligt och seriöst. Han har inget
favoritföretag. Jacob går ut.
Albert vill protokollföra att Emelies systers katt är söt (det är den).
Carl yrkar på att välja in Jacob.
Beslut: Att fyllnadsvälja Jacob Ljungberg till ledamot i FARM.
Jacob kommer in, blir gratulerad och går sedan igen.
Elsa dyker upp på Zoom. Hon går F2, är 28, har inte körkort men båtkörkort
och blev intresserad av FARM efter att ha varit med på ett möte. Hon har en
stor arbetslivserfarenhet. Elsa blir skickad till breakout room.
Carl yrkar på att välja in Elsa.
Beslut: Att fyllnadsvälja Elsa Hansen till ledamot i FARM.
Elsa kommer tillbaka, blir gratulerad och lämnar sedan mötet.

§5 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att ge vissa personer en varning.

§6 Aspbudget F6 F6 har lagt en aspbudget som behöver godkännas. Enligt Jesper är det en
ctrl+c ctrl+v av 19/20:s aspbudget. ”Det är en budget” säger Axel. Jesper
säger att de inte ens är helt klara med planeringen. Carl yrkar på att godkänna
den.
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Beslut: Att godkänna F6:s aspbudget.

§7 Runda bordet

§7.1 Kärnstyret Mijo har mejlat, bland annat om smittspårning. Han har nästan gjort klart
schemat för sektionens vecka.
Axel har fullt upp med Q2. Han bokförde i sju timmar igår men det finns
fortfarande mycket kvar att göra. Han ska på ekonomiforum ikväll.
David ska anordna stormöte på lördag. Han skulle skriva verksamhetsrapport
i natt men insåg att han inte hade lösenordet till overleafen.
Carl har varit på möte inför Bert-Inge Hogsveds pris. Han har varit på KU.
Om man är sugen på att söka KL stänger det 6 februari. Det är fem proposi-
tioner och tre motioner till nästa FuM. Två arbetsgrupper ska tillsättas: en om
könsneutrala toaletter och en om trygg på campus. Chalmers studentbostäder
söker en revisor.
Emelie har mejlat med studievägledarna som var taggade på att dela ut bullar
för studentbarometern. Planen är att dela ut dem under en fourierföreläsning
och någon föreläsning för ettan. Hon har svarat på en massa mejl också.
Linnea har skickat väldigt många mejl om nycklarna. Många har glömt hur det
var innan pandemin och antar att de tillfälliga lösningarna är det som gäller.
Ernst och Karg är svåra att få tag på. FnollK och FIF har inte fått sina nycklar
än.

§7.2 DP DP planerar sin aspning och filmar aspfilm. De utvärderar puben och ska ha
DuP på fredag.

§7.3 F6 F6 förbereder sig inför gasquen imorgon. De ska ha jazzliveband. Det är mycket
med restriktioner och möblering och mycket strul med kassorna.

§7.4 FnollK FnollK ska ha överlämning på lördag.

§7.5 SNF SNF har fått kvartalsrapporten för Q2 godkänd. De arrade cocktailparty, vilket
var en föreläsning med mat. Det kom 60-70 personer. Albert var på UU i
måndags men det var det första mötet för många och inte mycket sades. SNF
delar ut kursutvärderingsfika idag för de som fyller i kursenkäterna. De håller
på med guldäpplet och guldkärnan också. Jesper undrar vad det är och Albert
svarar att det är pedagogiska priser som delas ut på sektionens middag. SNF
har inte tänkt på aspning än.

§7.6 Foc Foc har fixat så att mama är uppe igen. Billigaste varma koppen på campus.
Dricko har lite dåliga nyheter men de jobbar på det. Reparationen av kylen var
krångligare än väntat. Foc jobbar hårt på att få till en aspning. De har en del
framtidsvisioner, bland annat safe sex LV6. Det gäller att förbereda sig.

§7.7 FARM FARM är fortfarande i en uppstartsfas. De behöver mejla till företag.

§8 Proposition till
sektionsmöte

Emelie har en tanke på en proposition. Hon har under sin tid som SAMO märkt
att det är väldigt mycket att göra och att man behöver välja antingen psykisk
eller fysisk arbetsmiljö. Det är inte heller bara Emelie som är stressad. Hennes
tanke är en ny post som har koll på den fysiska arbetsmiljön. Den skulle även
kunna avlasta andra, t.ex. kan sekreterare lämna över nyckelansvaret.
Carl tillägger att kärnstyret inte pratat mycket om det än och ska ha den
diskussionen i framtiden. Det mest relevanta för ledamöterna är att maktför-
delningen i styret skiftas. Carl öppnar för frågor och åsikter.
Jesper tycker att det låter rimligt och intygar att det är jobbigt att vara stressad
och att man då lätt kan glömma av att det är roligt. Han tycker inte att det
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finns någon tydlig matkbalans som i sådana fall skulle påverkas.
Albert tycker också att det låter rimligt. Av erfarenhet vet han att vissa poster
har väldigt mycket att göra och att det är bra att avlasta. En till post låter
bra, men det är inte något vi måste skynda till LP3. Maktbalansen tror han
ändå inte spelar roll för styret är ändå oftast eniga. Han tror att man måste
fundera ordentligt på exakt vad det kommer innebära. Det är även värt att ha
med sig söktrycket till kärnstyret som en faktor.
Carl undrar hur det skulle påverka aspningen om vi tar det LP4 istället. Axel
säger att det är en stadgaändring och att det då krävs två sektionsmöten. Han
har fel. Det är en reglementesändring vilket kräver ett möte. Albert påpekar att
beslutet måste justeras. Det går att direktjustera men valberedningen kan inte
nominera någon till en post som inte finns. Han säger att det finns lösningar
till alla problem men de är lite fula.
Carl vill gå vidare och undrar om någon annan har en idé på proposition eller
liknande. Det är det inte.

§9 Övriga frågor

§9.1 Studentbarometerbullar På förra mötet som Albert missade pratade vi om bullar för studentbarometern.
SNF kan tänka sig att hjälpa till om styret fixar med budgeten osv. Ingen är
taggad på att dra i det men de kan bidra med folk. Carl säger att Emelie äger
punkten och att de kan prata ihop sig efteråt. Albert tycker det låter bra.

§10 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 13:06!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Lowe Fareld Krågen
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Aspbudget F6 21/22
Budget Utfall Avvikelse Kommentarer

Intäkter
Aspresan 10600 −10600
Totalt 10600 −10600

Kostnader
Asplunch

Deltagare 150 −150
PQ 400 −400 Plo�ar i GD
Bil 200 −200
Mat 1500 −1500

Totalt 2100 0 −2100
Per deltagare 14 #DIV/0! Räknar med ca 150 pers

0
Aspplaggs�llverkning

Deltagare 35 −35
Aspplagg 1020 −1020 30 aspplagg à 34 kr
Högtalare 500 500 0 lob-kit
Dekor 600 −600 Dekora�on av aspplagg
Hyra för lokal 0 0 Inte bokad än

Totalt 2120 0 −2120
Per deltagare 61 #DIV/0!

0
I sann F6 anda

Deltagare 47 −47
Mat 1645 −1645 mat à 35 kr
Dekor 200 −200 Duk, tallrikar, osv.
Bil 200 −200

5 300 −300
Totalt 2345 0 −2345
Per deltagare 76 #DIV/0!

0
Aspresa

Deltagare 45 −45
Totala inkomster 10600 −10600 Se separat budget
Totala utgi�er 19500 −19500 Se separat budget

Per deltagare 198 #DIV/0!
0

Postmys
Deltagare 25 −25
Fika 300 −300

Per deltagare 12 #DIV/0!
0

Casekväll
Deltagare 15 −15
Fika 100 −100

Per deltagare 7 #DIV/0!

Intern valberedning
Deltagare 20 −20
Fika 100 −100

Per deltagare 5 #DIV/0!
0

Invalssi�ning (överlämning) 0
Deltagare 18 −18 9 si�ande + 9 nyinvalda
Mat 900 −900
Dekor 100 −100 Duk, tallrikar, osv.
Bil 0 0

Totalt 1000 0 −1000
Per deltagare 67 0 −67

Resultat
Intäkter 10600
Utgi�er 27465 0
Resultat −16865 0
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